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Initiativärende – Granska hela omvårdnad 
Gävle 
Efter de tragiska händelserna på demensavdelningarna på Fleminggatan i Gävle kan vi 
konstatera att det även under förra mandatperioden uppdagades det missförhållanden på ett 
boende i Bomhus och ett gruppboende i Hille. Så detta som nyligen uppdagades tycks 
hända med en viss regelbundenhet. Frågan är hur det upptäcks och vad som görs för att 
förebygga att det inte händer igen på något boende. 

Det är nu tredje gången, på relativt kort tid, som vi i lokalmedia möts av nyheten om allvarliga 
missförhållanden inom Välfärd Gävle på boenden, där personal utsatt de boende för fysisk 
och psykisk misshandel. Det kan ha vuxit fram en kultur inom arbetslagen som lett till att man 
inte kunnat säkerställa en trygg omvårdnad för de boende. Det är helt oacceptabelt. 

Gävle kommun har vid dessa tillfällen lex Sarah- och lex Maria-anmält boendena och interna 
utredningar har gjorts, eller som vid det senaste aktuella fallet, påbörjats. 

Med anledning av ovanstående yrkar vi på: 

Att  omvårdnadsnämnden får en redogörelse av vad de interna utredningarna 
gällande Hille och Bomhus kommit fram till, och vilka åtgärder vidtogs för att 
säkra kundernas trygghet. 

Att Omvårdnad Gävle anlitar en extern part för att utreda risker för 
missförhållanden på äldreboenden i Gävle kommun samt lämna förslag på 
åtgärder för att långsiktigt säkra kundernas trygghet inom hela Omvårdnad 
Gävle. 
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